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AGENDA 

 

De Voorzitter heet iedereen welkom. 

 

1. Verslag van de vorige vergadering 

Er worden geen inhoudelijke en redactionele opmerkingen gegeven: het verslag wordt 

goedgekeurd. 

 

2. Aanbrengen van de variapunten. 

- Jurgen: luchtwassers 

- Patrick: sluikstorten Heulebeek 

- Participatieavond Menen ivm biomonitoringsproject 

 

3. GNOP-vergadering 

Aan de hand van het voorbereidend document dat vooraf aan de leden bezorgd werd, worden 

de activiteiten van 2013 en de prioriteiten voor 2014 overlopen.  

 

Vragen/opmerkingen:  

- Blijkbaar zullen de acties ivm de paddenschermen wegvallen?  

Antwoord: Leander bevestigt vanuit het provinciebestuur dat dit niet correct is, de 

provincie blijft hierin zijn rol spelen 

- Is er een beleid rond exoten?  

Antwoord: hierover zijn richtlijnen vanuit de provincie/gouverneur, die hierrond actief 

een beleid opgestart zijn: schadelijke exoten zoals bvb. reuzenberenklauw worden 

door de cel groen bestreden als ze op gemeentelijk domein voorkomen. Bij private of 

andere eigenaars worden de eigenaars aangemaand om bestrijding te doen.  

- Bij de ingrepen in het park wordt best wat uitleg voorzien, omdat de mensen niet 

begrijpen waarom deze –soms ingrijpende- werken uitgevoerd worden 
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Antwoord: dat is voor de belangrijke ingrepen gebeurd ter plaatse, het beheersplan 

heeft ook in de infokrant gestaan.  

- Het inzaaien van de paden in de kerkhoven is niet altijd succesvol, er was veel 

moddervorming.  

Antwoord: in het concrete geval van de begraafplaats Moorselestraat was dit te wijten 

aan de timing van de werken door de aannemer. Doordat dit te laat uitgevoerd werd, 

kon geen goede zode meer gevormd worden tegen het najaar. Eens dat wel gebeurd is, 

zal dit in orde komen. Er zijn ook goede voorbeelden, zoals bvb. bij Elckerlyk. 

- Leander spoort aan om de gronden bij de Lauwebrug inderdaad door de gemeente te 

verwerven, om deze potentie voor de toekomst zeker niet te laten verloren gaan.  

 

4. Advisering bomenbeleidsplan 

Aan de hand van een powerpointvoorstelling licht Geert Delaere, groenambtenaar, het 

bomenbeleidsplan toe. Daarna is er ruimte voor vragen en opmerkingen:  

 

- Bodemgesteldheid: bomen hebben te lijden onder zware metalen, pH-schommelingen 

(bvb. door cement), strooizout, dichtgereden bodem, oppompen grondwater, enz., 

zeker bij openbare werken. Wordt daarmee rekening gehouden? Bodem kan ook 

aangerijkt zijn met zware metalen, bij keuze van aanplantingen bij werken kan het 

nuttig zijn om dit na te kijken en aangepaste soorten of variëteiten te kiezen.  

Antwoord: aannemers moeten rekening houden met het standaardbestek 250 waar de 

maatregelen tegen dergelijke impact beschreven staan. Het vraagt wel een goede 

opvolging om ervoor te zorgen dat deze richtlijnen ook opgevolgd worden. Bij werken 

waar waardevolle bomen voorkomen (bvb. in het verleden OC De Stekke, binnenkort 

omgeving bibliotheek) wordt dit door de cel groen opgevolgd: via specifieke 

bepalingen in het bestek en via controle op de werf. Bij grondverzet wordt telkens de 

wettelijke bepalingen gevolgd, de plantkeuze moet gemaakt worden bij opmaak van 

het bestek, en dus voordat dit technisch verslag beschikbaar is. Mocht dit een 

probleem zijn, kan eventueel nog in uitvoering ingegrepen worden.  

- Niet-autochtoon zaaigoed is soms de oorzaak van ziektes, kan autochtoon plantgoed 

niet systematisch voorzien worden?  

Antwoord: Dit kan wel voor bosgoed, maar niet voor hoogstambomen. Er zijn diverse 

knelpunten: er is een probleem van beschikbaarheid, er is het probleem dat 

aanplantingen dikwijls gebeuren via aanbesteding en het plantgoed aangekocht wordt 

door een aannemer en niet rechtstreeks door de gemeente, en er is geen sluitende 

traceerbaarheid van de oorsprong van plantgoed. Hoewel dit in theorie inderdaad 

positief zou zijn, is dit in de praktijk momenteel niet haalbaar.  

- Kan er een insteek gebeuren rond VIP-bomen? Gaat dit ook over private bomen?  

Antwoord: Het is inderdaad de bedoeling dat dit gebeurt met inbreng vanuit de 

bevolking en diverse doelgroepen. Dit kunnen zowel gemeentelijke als private bomen 

zijn. Voor de private bomen kan de gemeente een beleid voeren via de beoordeling 

van de kapvergunning die vanaf een bepaalde stamomtrek moet aangevraagd worden 

om een boom te rooien (een mogelijk knelpunt is wel dat er gerooid wordt zonder 

vergunning). Communicatie hierrond is inderdaad aangewezen.  

- Wat met bomen die regelmatig aangereden worden?  

Antwoord: we proberen de inplanting zo te doen dat dit zoveel mogelijk vermeden 

wordt, maar op sommige plaatsen is dit inderdaad moeilijk. Aangereden bomen 

worden vervangen en indien een dader gekend is, moet deze instaan voor de kosten 

hiervoor.  
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Stemming: het bomenbeleidsplan wordt GUNSTIG geadviseerd met 20 stemmen voor en 1 

onthouding.  

 

5. Cijfers recyclageparken 

Via het cijfermateriaal uit het jaarverslag van Mirom wordt ingegaan op de discussie uit de 

vorige milieuraad rond het al dan niet terecht kosten aanrekenen voor bepaalde fracties. Een 

blad met overzicht van de kostprijzen die Mirom aan de gebruiker aanrekent, wordt 

doorgegeven. Deze kostprijs houdt rekening met verschillende elementen: de 

verwerkingskost, maar ook een infrastructuurkost die met de organisatie van het 

recyclagepark gepaard gaat en een transportkost. Deze diverse aspecten zorgt ervoor dat bij 

een fractie zoals bloempotjes die puur naar verwerking een opbrengst genereren, maar wel 

een lichte fractie is met een hoge kost/ton voor transport als gevolg, globaal gezien wel een 

kost betekenen.  

Bij alle ingezamelde fracties, behalve asbestcement of enkele heel beperkte fracties, is er een 

daling voor 2013 voor de ingezamelde hoeveelheden. Dat is deels het effect van diftar, maar 

er is voor de invoering van diftar (augustus) ook een heel drukke periode geweest waarbij 

iedereen nog eens zijn zolder/garage uitgekuist heeft. Dat desondanks het globale resultaat 

minder afval is, is wellicht te wijten aan het weren van afvaltoerisme uit naburige gemeentes. 

Het hele jaar was er immers wel al een registratie via het digitaal paspoort, waardoor niet-

inwoners niet meer onterecht van het recylagepark gebruik konden maken. We kunnen 

uiteraard wel niet weten welke hoeveelheden van verschillende te sorteren fractie dan 

eventueel in de restafvalzak terecht komt.  

Na de toelichting zijn er geen verdere vragen.  

 

6. Milieuvergunningsdossiers 

 

6.1 Te adviseren 

 

a) AIR TECHNOLOGY BELGIUM, Vliegveld 51, voor het veranderen door wijziging, 

uitbreiding en toevoeging aan een bedrijf voor het onderhoud en het herstellen van 

helikopters, met een stelplaats voor het hooveren van helikopters naar de luchthaven 

Kortrijk-Wevelgem. 

 

Toelichting: 

Openbaar onderzoek van 24.03.2014 tot 23.04.2013. Er werden geen bezwaren 

ontvangen. 

De helikopterbedrijven dienen enkel te beschikken over een vergunning Vlarem voor 

rubriek 57.4 voor het ‘hooveren’ van de loods naar de luchtvaartzone (er wordt niet 

autonoom of onafhankelijk van de luchthaven gevlogen). Het perceel is gelegen buiten de 

omheining van het vliegveld maar wel in een zone voor luchtvaart gebonden industrie. 

Het perceel waarop de exploitatie plaats grijpt grenst aan de vergunde percelen van de 

luchthaven. De hinder moet beoordeeld worden in relatie tot alle andere hinderaspecten 

relevant voor de vliegactiviteiten op de luchthaven. Er moet rekening worden gehouden 

met het totaal aantal vliegbewegingen en de verdeling onder de verschillende categorieën 

en types vliegtuigen én helikopters. Quota opleggen enkel en alleen voor het ‘hooveren’ 

van helikopters is een verkeerde inschatting. Ook rekening te houden met de aard van 

vliegactiviteit of karakter van het luchtvaartoestel. De beoordeling van de hinder dient te 

gebeuren in het kader van de evaluatie van de milieuvergunning van de luchthaven. 
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Stemming: het dossier wordt GUNSTIG geadviseerd met 18 stemmen voor en 2 

onthoudingen 

 

6.2 Ter kennisgeving advies CBS: 

 

a) Op 12.03.2014 aan FP Metal, Nijverheidslaan 53, verder exploiteren, uitbreiden en 

toevoegen van een fabriek voor het mechanisch behandelen van metalen, door het 

uitbreiden met een nieuwe productiehal 

 

Oopenbaar onderzoek van 28.01. tot 28.02.2014: er werden geen opmerkingen 

geformuleerd Het betreft een uitbreiding van bestaande inrichting. De inrichting is 

gelegen in een zone voor milieubelastende industrie. Mits naleving van de algemene en 

sectorale milieuvoorwaarden van VLAREM-2 kan de hinder voor mens en milieu worden 

beperkt. Aanvullende bijzondere voorwaarden zijn niet nodig. 

Het advies is gunstig. 

 

b) Op 22.01.2014 aan AGROPA L.V. – PAUWELYN, Meerlaanstraat 25, voor het 

veranderen van een varkensfokkerij door de uitbreiding van de ondiepe 

grondwaterwinning, nl. de open vijver met maximaal 50% van het oorspronkelijk 

vergunde debiet ( 2.792 m³/jaar). 

De diepe boorput is vergund voor 893 m³/jaar en de vergunning vervalt op 1.03.2014. 

De diepe put wordt buiten gebruik gesteld. De ondiepe winning via de vijver wordt 

uitgebreid tot 4 188 m³/jaar. Dit debiet bestaat uit 3 264 m³/jaar regenwater en 924 m³/jaar 

ondiep grondwater uit de vijver. 

Het advies is gunstig. 

 

6.3 Ter kennisgeving beslissingen Deputatie: 

 

a) d.d. 19.12.2013: vergunning aan textielveredelingsbedrijf BLEKO/FLOCART/GROEP 

MASUREEL NV/VERLIMAS NV, Zuidstraat 18,  
De vergunning werd verleend voor een termijn van: 

- 18 maanden op proef voor de diepe winning 

- 20 jaar voor de overige inrichtingen 

die aanvangt op 19.12.2013, en eindigt op : 

* 19.06.2015, voor de diepe winning 

* 19.12.2033, voor de overige inrichtingen 

 

bijzondere milieuvoorwaarden: 

1. In toepassing van de afwijkingsmogelijkheid in artikel 5.41.1.4 is het toegelaten dat er 

wordt gewerkt in een 3-ploegenstelsel (24u/24u – 5 dagen op 7) en dat met 1 eigen 

vrachtwagen wordt uitgeleverd tot 22u. 

2. De volgende bijzondere lozingsnormen zijn van toepassing: 

- totaal zink: 0,5 mg/l 

- totaal nikkel: 0,1 mg/l 

- totaal chroom: 0,1 mg/l 

- totaal koper: 0,35 mg/l 

- totaal cobalt: 0,006 mg/l 

- totaal lood: 0,5 mg/l 

- totaal boor: 1,4 mg/l 

- sulfaten: 1200 mg/l 
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- chloriden: 1250 mg/l 

- nonylfenol: 2 µg/l, voor een termijn van 3 jaar 

- nonylfenolethoxylaat: 1 µg/l 

- octylfenol: 0,1 µg/l 

- octylfenolethoxylaat: 1 µg/l 

- pentabroom difenylether: 0,0005 µg/l (congeneren 28, 47, 99, 100, 153 en 154) 

3. De bestaande hemelwaterbuffers, die niet gebruikt worden als bluswatervoorraad 

dienen aangepast zodat deze als buffer met vertraagde afvoer fungeren. 

4. Het bedrijf moet een meetprogramma uitvoeren waarbij onderstaande meetfrequentie 

op het effluent moet aangehouden worden. De metingen moeten uitgevoerd worden door 

een erkend labo conform Vlarel: 

- maandelijks: CZV, BZV, ZS 

- driemaandelijks: totaal N, totaal P, metalen (pakket heffingen aangevuld met boor), 

chloride, sulfaten 

- zesmaandelijks: BDE (congeneren 28, 47, 99, 100, 153 en 152 + 209) en nonylfenol 

- jaarlijks: octylfenol, nonylfenolethoxylaat, octylfenolethoxylaat 

- de overige parameters moeten worden gemeten cfr. Vlarem 4.2.5.3.1 

De resultaten dienen jaarlijks bezorgd te worden aan VMM – Afdeling Ecologisch 

Toezicht. 

5. Het bedrijf dient bijkomend de meetprogramma’s voor de bepaling van ecotoxiciteit uit 

te voeren. 

Algemeen: 

- De resultaten dienen jaarlijks te worden overgemaakt vóór 31 maart aan de VMM – 

Afdeling Ecologisch Toezicht / LNE Milieuinspectie. 

- De testen dienen te gebeuren door een erkend labo. 

- Indien de LC50 > 10EE moet het bedrijf een onderzoek doen naar de oorzaken van de 

toxiciteit en dienen zij een toxiciteitsreductievoorstel over te maken aan de VMM - 

Afdeling Ecologisch Toezicht / LNE-Milieu-inspectie 

- Indien voor de laatste zes uitgevoerde metingen de LC50 < 10EE mar groter dan 1EE, 

volstaat een jaarlijkse controle pop het meest gevoelige organisme. 

- Indien voor de laatste zes uitgevoerde metingen de LC50 < 1EE, volstaat een 

tweejaarlijkse controle op het meest gevoelige organisme. 

6. Bijzondere milieuvoorwaarden betreffende het oppompen van grondwater uit de 

Sokkellaag (12 subvoorwaarden) 

 

b) d.d. 16.01.2014, vergunning aan VANCA NV, Drieslaan 41, voor het verder exploiteren 

van een houtverwerkingsbedrijf voor de productie van laminaten, massieve 

kunststofplaten en postform panelen. 

De vergunning wordt geweigerd wat betreft het volgende onderdeel: de 

afwijkingsaanvraag om op vrijdag vanaf 5 uur de activiteiten te starten. 

 

bijzondere milieuvoorwaarden: 

1. De exploitant dient binnen de twee maanden na het bekomen van de milieuvergunning 

overleg te vragen aan de brandweer. Hij houdt hiervan steeds voldoende bewijs ter 

beschikking. 

2. De exploitant voert binnen de 8 maanden geluidscontrolemetingen uit (minstens ter 

hoogte van de woningen aan de Ballingstraat) en toetst aan VLAREM II. De geluidsstudie 

wordt uitgevoerd door een erkend milieudeskundige in de discipline geluid en trillingen. 

De geluidsstudie wordt binnen de 9 maanden bezorgd aan de vergunningverlenende 

overheid en LNE-milieuvergunningen en LNE milieu-inspectie. Onverminderd VLAREM 



 6 

II onderzoekt de exploitant binnen dezelfde periode van 8 maanden en in samenwerking 

met een erkende geluidsdeskundige de mogelijke oplossingen om de geluidshinder als 

gevolg van de stofafzuiging te milderen. Als mogelijke maatregel is minstens het 

verplaatsen van de stofafzuiging nabij de woningen aan de Ballingstraat te onderzoeken. 

3. De verluchtingsroosters voor de compressoren, gericht naar de bedrijfsvreemde 

woningen aan de Ballingstraat, dienen dichtgemaakt te worden. 

4. Het bedrijf werkt met gesloten poorten. 

5. De exploitant neemt interne maatregelen teneinde stofvorming van de stofcontainers te 

vermijden; 

 

c) d.d. 16.01.2014: ALLIANCE INTERNATIONAL BVBA, Nieuwstraat 146, voor het 

wijzigen van de bijzondere milieuvoorwaarden om in drieploegenstelsel te kunnen werken 

in het bedrijf voor de productie van wasmachines. 

De wijziging werd goedgekeurd als volgt: 

4. Elke activiteit i.v.m. de productie buiten de gebouwen, zoals o.m. het vervoeren van de 

chassis via de koer naar de lakinstallatie, tijdens de nacht en tijdens de weekends is 

verboden. 

5. De airco op het dak wordt voorzien van geluidsschermen of gelijkwaardige maatregel. 

6. De exploitant dient binnen de 6 maanden na het verlenen van de vergunning de 

mobiliteitsimpact van de inrichting in kaart te brengen. Er dient een studie opgemaakt te 

worden die volgende elementen bevat: 

(1) kwantificatie van in- en uitgaande stromen, rijroutes, op- en afritten, bevoorrading van 

welke afdeling, parkings voor personeel, aantal parkeerplaatsen per parking,… 

(2) inschatten van de impact van deze aanvraag op de totale mobiliteit van de inrichting 

(3) maatregelen die genomen zijn om de impact van deze aanvraag te milderen 

De exploitant dient uiterlijk 9 maanden na het verlenen van de vergunning dit rapport in 

een overlegvergadering toe te lichten aan de Deputatie, LNE-milieuvergunningen en het 

CBS. Deze documenten worden op voorhand bezorgd aan bovenvermelde instanties. 

7. Tijdens de eerste 6 maanden na de inwerkingtreding van het 3-ploegenstelsel van de 

chassis- en spuitafdeling wordt een register van in- en uitgaande stromen bijgehouden. Dit 

register ligt ter inzage op de inrichting. 

 

d) d.d. 23.01.2014, QUINCALUX NV, Kouterstraat 7, voor het verder exploiteren, 

uitbreiden en wijzigen van een inrichting voor de vervaardiging van deurbeslag. 

De vergunning werd verleend voor een termijn van 20 jaar. 

 

bijzondere milieuvoorwaarden: 

1. De algemene voorwaarden voor het lozen van bedrijfsafvalwater in ‘centraal gebied’; 

2. Boor 2 mg/liter; voor de overige parameters dient voldaan te worden aan het 

indelingscriterium. 

3. De exploitant deelt de datum van in gebruik name van de vacuümverdamper mee aan 

de vergunningverlenende overheid, LNE milieuvergunningen en VMM; 

4. Binnen het eerste jaar na het in gebruik nemen van de vacuümverdamper voert de 

exploitant minstens drie analyses uit op het bedrijfsafvalwater, voor alle parameters van 

bijlage 5.3.2.55°b) van VLAREM II. De resultaten dienen binnen de 30 dagen na het 
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bemonsteren overgemaakt te worden aan de vergunningverlenende overheid, LNE 

milieuvergunningen en VMM. 

5. Grondwaterwinning: 

- voorzien van afzonderlijke rechte onvervormbare PVC-peilbuis 

- regenwater en recupwater te gebruiken voor laagwaardige toepassingen 

 

7 Varia 

- Landbouwers die een nieuwe stal bouwen voor intensieve veeteelt, worden verplicht 

een luchtwasser te installeren die ammoniak, geurcompenten en fijn stof uit de lucht 

haalt. Dit gebeurt dikwijls met chemische componenten en het sterk bijtende 

zwavelzuur. Bij calamiteiten zoals stroomuitval kunnen explosies voorkomen. Er zijn 

in Vlaanderen voorbeelden uit Koekelare en Torhout, waar lekkend zwavelzuur in 

combinatie met mest zorgde voor de dood van heel wat varkens. Daarom wordt 

gevraagd of betrokkenen zoals landbouwers, hulpverleners en omwonenden op de 

hoogte zijn van mogelijke gevaren en de te volgen procedures als er iets fout loopt? 

Werden bij de brandweer al oefeningen gehouden rond luchtwasserincidenten.  

Er wordt een advies gevraagd vanuit de milieuraad om het CBS te wijzen op de 

noodzaak voor een actieplan.  

Antwoord: schepen Stijn Tant antwoordt dat deze problematiek onderzocht kan 

worden. De verantwoordelijkheid ivm hulpverlening ligt bij de brandweer, er kan 

nagevraagd worden welke kennis hieromtrent aanwezig is. De schepen stelt voor eerst 

de nodige informatie in te zamelen en dit dan opnieuw op de milieuraad te agenderen. 

Hans Bossuyt volgde recent een studiedag waarop dit onderwerp aan bod kwam en 

biedt aan om de powerpoint ter beschikking te stellen.  

- Bij de heraanleg van een tuin aan de overkant van de Heulebeek ter hoogte van de 

groenzone Kerkstraat werden alle overschotten op de oever gedeponeerd. Kan dit, is 

dit eigendom van de aanpalende of is er een erfdienstbaarheid van toepassing?  

Antwoord: de exacte locatie zal moeten nagekeken worden voordat hier een zinvol 

antwoord kan op gegeven worden.  

- Vorige week was er een participatieavond in Menen rond de vervuilingsproblematiek 

en het biomonitoringsproject. Erwin miste daar de input van Ovam rond de toestand 

van de bodem en de verontreiniging die daarin terug te vinden is.  

Antwoord: het zou beter zijn om dit punt eens uitgebreid te bespreken in een van de 

volgende milieuraden.  

- Startuur vergadering 

Er werden reacties gevraagd per mail over alternatieve starturen voor de vergadering. 

Er zijn meer reacties binnengekomen die pleiten voor het behoud van het huidige uur 

(19u30) dan vragen om te vervroegen. Conclusie is daarom dat het normale startuur 

niet zal gewijzigd worden.  

 

 

Voor verslag,  

Herman en Maarten. 

 


